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Fremmødte:	  Michael,	  Kasper,	  Lars,	  Poul,	  Noah,	  Morten	  
Ingen	  afbud	  registreret	  
	  

Ad	  1:	  Referat	  (sekretær)	  
Ingen	  kommentarer	  til	  referat	  fra	  generalforsamling	  

Ad	  2:	  Beretning	  (formand)	  
Regnvandsbrønde	  renset,	  og	  det	  er	  betalt.	  Træer	  plantet,	  og	  det	  er	  også	  betalt.	  
Henvendelse	  fra	  John	  på	  Stenløsevej	  vedr	  Netto,	  men	  dette	  er	  der	  et	  punkt	  om	  
senere.	  Der	  er	  revet	  et	  hus	  ned	  på	  Veksøvej	  173.	  Der	  har	  i	  den	  forbindelse	  været	  
klager	  fra	  nabo	  og	  genbo,	  så	  formanden	  har	  været	  I	  kontakt	  med	  forvaltningen,	  
og	  dagen	  efter	  var	  der	  en	  gravko,	  der	  fjernede	  alting.	  Der	  er	  noget	  rod	  med	  
byggetilladelsen,	  idet	  de	  har	  fået	  afslag	  på	  det	  oprindelige	  projekt,	  så	  det	  er	  
derfor	  det	  går	  langsomt	  derovre.	  

Ad	  3:	  Regnskaber	  
Foreningen:	  Der	  er	  ikke	  sket	  andet	  end	  det	  ovenfor	  nævnte,	  nemlig	  betaling	  af	  
regnvandsbrønde	  og	  betaling	  for	  nye	  træer.	  Desuden	  betaling	  af	  en	  buket	  til	  en	  
bisættelse.	  
Vej:	  Vejbrøndene	  nævnt	  ovenfor	  falder	  under	  vejfonden.	  

Ad	  4:	  Konstituering	  
Bestyrelsen	  fortsætter	  som	  hidtil,	  bortset	  fra	  at	  Noah	  overtager	  tjansen	  som	  
webmaster.	  Det	  betyder	  at	  	  

• Michael	  Nielsen	  er	  formand	  
• Næstformand	  og	  vejfondsansvarlig	  er	  Kasper	  Skov	  
• Lars	  Brun	  er	  kasserer	  
• Noah	  er	  sekretær	  og	  webmaster	  
• Claus	  er	  festudvalgsformand	  
• Kasper	  og	  Poul	  er	  kontakter	  til	  Netto	  

Morten	  påtager	  sig	  en	  opgave,	  der	  går	  ud	  på	  at	  forhøre	  sig	  i	  banken	  om	  
mulighederne	  for	  at	  optage	  lån	  med	  henblik	  på	  at	  få	  ordnet	  fortorve	  over	  det	  



hele,	  i	  stedet	  for	  den	  romertalsplan	  der	  foreligger	  lige	  nu	  (som	  indebærer	  at	  vi	  vil	  
være	  færdige	  omkring	  år	  2045).	  I	  første	  omgang	  skal	  vi	  blot	  finde	  ud	  af,	  hvad	  vi	  
kan	  låne	  med	  de	  ydelser	  vi	  lægger	  nu	  (og	  hvordan	  skattereglerne	  i	  givet	  fald	  vil	  
være).	  
Vi	  har	  endvidere	  et	  pladsudvalg	  under	  opsejling,	  jvf	  referat	  fra	  
generalforsamlingen.	  De	  personer	  der	  meldte	  sig	  til	  generalforsamlingen	  vil	  blive	  
inviteret	  til	  det	  næste	  bestyrelsesmøde.	  	  

Ad	  5:	  Opfølgning	  Netto	  
Vi	  har	  ikke	  hørt	  yderligere	  fra	  Jonas	  Westermann.	  De	  har	  ikke	  lavet	  fortovet,	  men	  
der	  er	  rettet	  en	  flise.	  Michael	  foreslår,	  at	  Netto-‐udvalget	  skal	  holde	  et	  møde	  hvor	  
betingelserne	  for	  vores	  velsignelse	  af	  deres	  udvidelse	  skal	  fastslås.	  Herunder	  
skal	  det	  præciseres,	  at	  de	  skal	  sørge	  for	  renovering	  af	  veje	  og	  fortove	  på	  begge	  
sider	  ud	  for	  Netto,	  og	  desuden	  skal	  Netto	  bistå	  ved	  renovation	  af	  følgeskader	  
efter	  eventuelle	  vognmænd,	  der	  udretter	  skader	  på	  foreningens	  veje	  og	  fortove.	  
Kasper	  kontakter	  Jonas	  Westermann	  snarest	  for	  at	  høre	  om	  fremskridt	  i	  sagen	  
om	  de	  forestående	  renovationer	  i	  en	  fortsat	  positiv	  ånd.	  

Ad	  6:	  Ny	  årskalender	  
Lars	  har	  lavet	  et	  forslag.	  Bestyrelsen	  tager	  det	  med	  hjem,	  og	  tænker	  over	  det	  i	  
maximum	  8	  dage.	  Eventuelle	  ændringsforslag	  skal	  sendes	  til	  Noah,	  som	  derefter	  
offentliggør	  kalenderen.	  Udkastet	  er:	  

• 28/2:	  bestyrelsesmøde	  
• 10/4:	  bestyrelsesmøde	  
• 12/5:	  pladsdag	  
• 12/6:	  bestyrelsesmøde	  
• 21/8:	  bestyrelsesmøde	  
• 2/10:	  bestyrelsesmøde	  	  
• 6/11:	  bestyrelsesmøde	  
• 20/11:	  generalforsamling	  

Ad	  7:	  Eventuelt	  
Det	  nye	  look	  på	  hjemmesiden	  blev	  drøftet.	  


